
PROTOKÓŁ  NR 132.2014 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia 29 sierpnia 2014.   
 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik        -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Członek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Halina Kusak      -  Skarbnik Gminy 
2. Tomasz Jusiński  - Sekretarz Gminy 
3. Marek Markowski -  kierownik wydziału inwestycji i drogownictwa 
4. Andrzej Więch      - inspektor w wydziale ID 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Omówienie materiałów na sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu.  
3. Sprawy bieżące. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 
 
Ad1. Protokół Nr 131.2014 z  25  sierpnia 2014 r. został przyjęty. 
  
Ad2. Pani Halina Kusak, Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła propozycje 
zmian do uchwały Budżetowej na 2014 r. które zostały zawarte w projekcie 
uchwały przygotowanej  na  Sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu zaplanowanej na 
dzień  2 września 2014 roku.  
Następnie omówiła pozostałe projekty uchwał przygotowanych na Sesję Rady  
w zakresie finansów gminy. 
  
Radni po wysłuchaniu Pani Skarbnik, postanowili zaprosić Burmistrza i Pana 
Markowskiego-kierownika wydziału ID w celu udzielenia Komisji wyjaśnień w 
kilku kwestiach realizacji inwestycji min. budowy ulicy Tłuszczańskiej, budowy 
budynku wiejskiego domu kultury w Miąsem i innych inwestycji. 
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Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
1. Mieszkańcy wsi Fiukały zwracają się z prośbą o przywrócenie do sołectwa 
rady gminy wsi Fiukały jako odrębnej, samodzielnej i niezależnej od Sołectwa 
Postoliska jednostki pomocniczej. Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu. 
 
Komisja zwróciła się do Sekretarza o wypowiedzenie się w tej kwestii. 
Pan Tomasz Jusiński, Sekretarz Gminy poinformował, że należy podjąć uchwałę   
o przeprowadzeniu konsultacje zarówno z  mieszkańcami miejscowości Fiukały 
jak i mieszkańcami miejscowości Postoliska.  Konsultacje nie są wiążące, a 
Rada na wniosek mieszkańców lub w ramach własnych kompetencji może 
podjąć uchwałę o  utworzeniu Sołectwa.   
 
Komisja uważa, że należy rozważyć tą prośbę mieszkańców. 
 
Następnie Sekretarz udzielił informacji na temat pozostałych projektów uchwał 
przygotowanych na XXXII sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu  i udzielał 
odpowiedzi i wyjaśnień na pytania radnych. 
 
Komisja wyraziła swoje niezadowolenie z powodu  nieobecności Burmistrza w 
Urzędzie, kiedy odbywają się posiedzenia Komisji Rewizyjnej i kiedy 
omawiane są materiały na Sesję.  
 
Radny Mirosław Sobczak zwrócił się z pytaniem do Pan Marka Markowskiego, 
- czy wydział inwestycji będzie wnioskował o środki na dokończenie inwestycji 
pn. „budowa wiejskiego domu kultury w Miąsem”.  
 
Pan Markowski odpowiedział, że przetarg został rozstrzygnięty na te prace na 
które były zabezpieczone środki, a wiadomo, że środki były łączone min. z 
funduszu sołeckiego i ze sprzedaży mienia. Od samego początku było wiadomo, 
co zostanie za to zrobione i zainteresowanie się dopiero teraz, jest jakby po 
czasie. Pan Markowski poinformował, że  został złożony do PROW-u wniosek  
o pozyskanie dofinansowania na  zakończenia tej inwestycji i należy czekać na 
odpowiedź.  
 
Odbyła się dyskusja w powyższym temacie w wyniku której radny Mirosław 
Sobczak stwierdził, że niegospodarne jest podejście Urzędu do realizacji tej 
inwestycji chociażby z tego powodu, że rozstrzygnięto przetarg bez ścian 
działowych i nie przewiduje się przykrycia  tego budynku dachem w tym roku, 
co spowoduje  niszczenie budynku. 
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Radny Tadeusz Sasin zgłosił potrzebę zabezpieczenia terenu budowy przy 
szkole w Stryjkach, gdyż rozpoczyna się rok szkolny i jest zagrożone 
bezpieczeństwo dzieci. 
 
Pan Markowski przyjął do wiadomości. 
 
Radny Tadeusz Groszek zapytał, czy istnieje zagrożenie uzyskania efektu 
ekologicznego przy realizacji projektu wodno-kanalizacyjnego na osiedlu 
Słoneczna . 
 
Pan Markowski odpowiedział, że takiego zagrożenia nie ma.  
 
Informacji w zakresie realizacji zaległych projektów oświetlenia ulicznego i 
realizacji budowy placów zabaw udzielił Pan Andrzej Więch, inspektor 
wydziału inwestycji. 
 
             
Ad5. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 08 września 
2014 roku godzina 14.00  
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                        Przewodniczący Komisji 
 
                                                                              Tadeusz Groszek  
Załączniki do protokołu są do wglądu 
w  pokoju 38 . 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu. 
Dokument utworzyła: 
 Bożena Brzozowska 05 września   2014 r. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 4 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 5 

 
 
 
 
 
 
                                                 


